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Zápis číslo 9/2016 ze schůze kontrolní komise SVJ dne 23.11.2016 konané v kanceláři 
výboru SVJ v 18.00 

 
Přítomní: p. Smetáčková, p. Bartoš, Ing. Pokorný, Ing. Šimek 
 
Projednávané body: 
 

 
1. Průběh shromáždění SVJ dne 1.11.2016. 

KK zhodnotila průběh shromáždění SVJ konaného 1.11.2016. KK vypracuje zprávu o průběhu 
shromáždění, která bude vyvěšena na nástěnkách a na webových stránkách společenství. 

2. Hlasování na shromáždění. 
KK tímto žádá od výboru SVJ vysvětlení proč byly do hlasování na shromáždění započítány i 
hlasy 11 vlastníků, kteří odešli ještě před koncem shromáždění. Tyto hlasy vůbec neměly být 
brány v úvahu. Podle informací KK byly tyto hlasy započítány dodatečně na příkaz předsedy 
výboru SVJ. KK žádá výbor o odpověď do 15.12.2016. 

3. Audio záznam ze shromáždění a prezenční listiny. 
KK tímto žádá výbor SVJ o předání audio záznamu a prezenčních listin ze shromáždění SVJ 
z 1.11.2016. KK žádá o předání do 15.12.2016. 

4. Webové stránky SVJ. 
Dle názoru KK jsou stávající webové stránky SVJ nepřehledné a neaktuální. Bylo by potřeba 
také stanovit jasná pravidla pro zveřejňování příspěvků a pro přístup na stránky. Tento 
problém bude zřejmě nutné řešit na schůzce KK a výboru SVJ. 

5. Nabídka na vybudování datové sítě v objektu SVJ. 
KK tímto žádá výbor a poskytnutí nabídky na vybudování datové sítě, o které předseda 
výboru mluvil na posledním shromáždění. KK žádá o předání do 15.12.2016. 

6. Odpověď na podnět Ing. Slance z 15.9.2016. 
KK vypracovala odpověď na podnět Ing. Slance z 15.9.2016. Odpověď je v příloze  číslo 1 
tohoto zápisu. 

7. Pojistné události za rok 2016. 
KK tímto žádá výbor o poskytnutí přehledu pojistných událostí a jejich plnění za rok 2016. KK 
žádá o předání do 15.12.2016. 

8. Dokumentace ke smlouvám s Jablonkou. 
KK tímto žádá výbor, aby zajistil doplnění smluv s JAblonkou o technickou dokumentaci 
alespoň v takovém rozsahu jako u smlouvy s T-mobile. 

9. Vrácení 5.000.000,- Kč z fondu oprav. 
KK konstatuje, že případné vracení peněz z fondu oprav jednotlivým vlastníkům, je potřeba u 
dlužníků řešit zápočtem pohledávek. 

 
 

Zapsal: 
Ing. Šimek, v.r. 
 
 
 
Přílohy:  Příloha číslo 1 – Odpověď Ing. Slancovi na jeho podnět z 15.9.2016 
   


